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Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Úhlejov konaného dne 17. 7. 2024 

 

Přítomni: Lenka Šedivá, Pavel Šubr, Petr Špůr, Zdeněk Šubr, Leona Kulinová  

Omluveni: Lukáš Janeček, Vlasta Huňáčková 

Ověřování: Petr Špůr, Zdeněk Šubr 

Zapisovatelka: Leona Kulinová 

 

Program: 

1) Zahájení 

2) Smlouva o směně pozemků 

3) Dotace  

4) Odpadové hospodářství 

5) Organizační záležitosti 

Hlasování: pro – proti – zdržel se  

 

1. Zahájení 

Na začátku zasedání proběhlo přivítání přítomných, které začalo v 18:00 hodin.  

Starostka přečetla program zasedání a dotázala se přítomných, zda takto s předloženým 

programem souhlasí. Program schválen bez dalšího doplnění.  

Hlasování o schválení programu zasedání:  

 Hlasování: 5 – 0 – 0  

 

Zapisovatelka zápisu ze zasedání navržena slečna Leona Kulinová.  

 Hlasování o schválení zapisovatele zápisu:  

 Hlasování: 4 – 0 – 1  

 

Ověřováním zápisu ze zasedání navržena pan Petr Špůr a Zdeněk Šubr. 

 Hlasování o schválení ověřovatelů zápisu:  

 Hlasování: 3 – 0 – 2  

 

 

2. Záměr směnit pozemek 

Na minulém zastupitelstvu se řešil záměr směny pozemků – pozemek p.č. 460 v k.ú. Úhlejov 

za část pozemku p.č. 168/1 v k.ú. Úhlejov. Záměr byl zveřejněn na úředních deskách obce 

včetně její elektronické podoby v období od 28.5.2024 do 28.6.2024. Za tuto dobu nikdo 

nevznesl žádnou námitku ani se nepřihlásil žádný jiný zájemce. 

 

Zastupitelstvo obce Smlouvu o směně pozemků p.č. 460 v k.ú. Úhlejov za pozemek p.č. 168/3 

v k.ú. Úhlejov. Ze smlouvy nevyplývá žádné finanční plnění pro kteroukoliv ze smluvních 

stran, neboť se bude jednat o shodné výměry a stejné druhy pozemků. 

 

Hlasování 5 – 0 – 0  
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3. Dotace 

- Realizace dotační akce „Obnova místní komunikace 1c - Úhlejov“ je dokončena. Dílo bylo 

převzato dne 9.7.2024 za účasti Ing. Janáka, který vykonával stavebně technický dozor a Ing. 

Novákové, která má na starosti dotační agendu. Obec má na komunikaci záruku 60 měsíců. 

Pokud by se v této době projevila nějaká zásadní závada v konstrukci komunikace, bude 

povinností zhotovitele závadu odstranit.  

Nyní bude ještě dokončen koncový úsek pod lesem, kde dojde k dosypání kamene, který má 

zbrzdit splavování většího množství vody z lesního úseku a bude řešena přívalová vody, která 

způsobuje problémy u trafostanice. 

- Máme již předběžné stanovisko ohledně dotace, kterou obce podávala na Pomník padlých u 

Chroustova. Obec má dotaci schválenou, čekáme jen na doručení registrace akce. Na podzim 

proběhne výběrové řízení a zhotovitele akce, jejíž realizace bude probíhat na jaře 2025.  

- V rámci dokončení akce místní komunikace „Růžovka“ obec chce nechat zpracovat další 

projektovou dokumentaci na komunikace po obci. Po prázdninách s Ing. Janákem starostka 

projde možnosti a zhodnotíme, na které cesty bychom mohli projektovou přípravu zpracovat. 

Dotace na zpracování projektové dokumentace vypisuje Krajský úřad pro Královéhradecký kraj, 

kam bychom podávali žádost o dotaci. Pokud by byla úspěšná, tak obec nechá projektovou 

dokumentaci vypracovat. 

- Neboť na Chroustově byl vznesen požadavek na úpravu opékacího místa, rozhodla se starostka 

o využití dotace na úpravu veřejného prostranství, která je vypsána přes MAS Podchlumí. 

Termín podání je do 31.8.2024. Již je objednáno u projekční kanceláře, tak abychom zvládli 

žádost podat. Podání bude mít na starosti Ing. Nováková, se kterou naše obec dlouhodobě 

úspěšně spolupracuje. V první polovině srpna proběhne veřejná prezentace. 

- Dotace na energetické úspory je nyní částečně na mrtvém bodě. Podání žádosti o dotaci je sice 

úspěšné, ale jsme v zásobníku projektů, kdy není předpoklad, že by došlo k navýšení finanční 

alokace a projekt by se v této dotační výzvě realizoval. Je možnost žádost vzít zpět, čímž se nám 

otevře možnost pro nové podání. V současné době již běž další dotační titul, kde je dotace max. 

60% z uznatelných výdajů a realizace musí být hotova do 30.6.2026. V rámci toho, co obec nyní 

potřebuje řešit, jsou urgentnější záležitosti a neměla by na tento finančně nákladný projekt 

prostor.  

 

4. Odpadové hospodářství 

Na základě pracovního setkání se zastupitelé sjednotili v názoru na zavedení systému DOOR-TO-

DOOR na území celé obce povinně pro všechny objekty, kde je přihlášena osoba k trvalému 

pobytu. Objednání služby již zajistila starostka obce u svozové společnosti Marius Pedersen a.s. a 

budeme očekávat dodání smlouvy.  

 

Starostka osloví 2 firmy za účelem zpracování cenové nabídky na dodání svozových nádob na 

plasty a papír. Na dalším zasedání proběhne vyhodnocení, aby bylo možné nádoby objednat a na 

podzim rozdat nádoby lidem. 

 

5. Organizační záležitosti  

- Starostka dává zastupitelstvu na vědomí Rozpočtové opatření č. 2 z důvodu přijetí dotace od 

Královéhradeckého kraje. 
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Zastupitelstvo bere toto rozpočtové opatření na vědomí. 

Hlasování: 5 – 0 – 0 

 

- Retardér je v řešení. Byly zadány geodetické podklady a projekční přípravu zajistí Ing. Janák. 

- Alza BOX bohužel vzhledem k velikosti obce umístit nelze. 

- U obecního úřadu byl umístěn kamerový systém. Jedna kamera bude monitorovat odpadové 

místo a část parkovací plochy a druhá kamera bude monitorovat točnu autobusu, aby bylo 

možné řešit problém s parkováním. Mimo to bylo dokončena úprava nevzhledné kabeláře 

k internetovému připojení v knihovně. V letošním roce se ještě nechá knihovna vymalovat. 

- Byt v bytové domě je již obsazen. Původní zájemci nakonec od pronájmu upustili a starostka 

musela řešit věc inzerátem. V termínu se přihlásili zájemci, kteří splnili všechny formální 

náležitosti a byl je opět obsazen. 

- Parkovací plocha je zkolaudována. Jen čekáme na oficiální uznání dopravního značení, aby 

bylo vše dle zákona. Na nové místo je přesunou kontejnery. 

- Pan Jan Přibyl se posunul při řešení projektové dokumentace na výměnu septiku o obecního 

úřadu a dotažení kanalizace do vodoteče. Řeší se také odvodnění u kapličky. Po prázdninách 

bude vznesen dotaz na termíny dokončení projektové dokumentace. 

- Poslední projekt na odvodnění, která navazuje na propustek krajské komunikace na konci obce 

směrem na Růžovka byl zadán projekční kanceláři p. Kreisl z Vrchlabí, aby byla projekční 

příprava hotová co nejdříve. Otázkou je, jak to bude nyní v rámci nového stavebního zákona, 

neboť rychlost vyřízení povolení obec opravu neovlivní.  

- Pan Šubr tvrdí, že má předjednanou opravu krajské komunikace na Chroustov, na které bude 

za každou cenu trvat. Starostka však apeluje na to, že má na Krajském úřadě podanou žádost, 

aby proběhla oprava komunikace v části od křižovatky k obecnímu úřadu. Silnice je zde úzká 

a její stav způsobuje již problém i pro autobus, který sem kvůli dětem a seniorům zajíždí. Bude 

tuto opravu požadovat jako prioritní, i když si stav komunikace na Chroustov uvědomuje, musí 

zastávat vyšší zájem. 

 

 

Zasedání ukončeno ve 19:30 hodin. 

 

 

Zapsala: Leona Kulinová: ……………………     Ověřili: Petr Špůr….……………………. 

 

 

   

                   Zdeněk Šubr...……………………….. 

 


